
Styremøte 05.12.2023 

Tilstede: Yngve Jørgensen, Kristoffer Sætran, Hege L. Aas, Bente T. Blaasvær, Christina Sivertsen (Via 

telefon), Christin Dypvik og Natasja Hansen 

Referent: Natasja Hansen 

 
Sak 01/23: Godkjenning av referat   

Styremøtereferat fra 07.11.23 og medlemsmøte 14.11.23 er godkjent 

   
 

Sak 02/23: Økonomi   

Klubbens økonomi er god.   
 
Vipps for betaling av halleie til Oasen er midlertidig stengt på grunn av at den ikke ble brukt riktig. 
Det er nå lagt inn som en vare i handlekurv på aktiv vippsnr, og de som betaler halleie må sende 
klubben en melding med bekreftelse på betalt halleie for å få kode tilsendt.   
Det vil ikke lengre halv halleie fra oktober da innendørssesongen starter i denne perioden. Kasserer 
ønsker også at framover så vil ny leieperiode/halleie skal gjelde fra februar til februar. Dette grunnet 
at for å være medlem i Oasen må man være medlem i KRHK og klubbkontigent forfaller i slutten av 
januar, og det byttes koder 1. februar hvert år. 
 

Vedtak:  
Halleie for Oasen gjelder fra 1. februar til 31. januar. 
Det vil ikke lengre være halv halleie fra oktober. 
 
 

Sak 03/23: Mailer 

Deltager.no har byttet navn til Letsreg.com/no.  
Dette utgjør ingen kostnadsforskjell for oss som arrangører.  
 
 

Sak 04/23: Kurs   

Det er satt opp et valpekurs, 12.-14. januar, med Christina Sivertsen som instruktør. 
Et Hverdagslydighetskurs, fordelt over 3 uker med start første uken i februar, er satt opp, med Maren 
Valdal som instruktør.  
Det er sendt ut en forespørsel om rallylydighetskurs for viderekomne, til Ina Wold Eriksen. Svar 
avventes.  
 
 

Sak 05/23: Arrangement 

 
Atlanterhavsutstillingen:  
Styret har mottatt budsjett fra komitéen.  
I budsjettet er det ikke fakturert inn moms, dette må inn i budsjettet. Kiosken er budsjettert til å gå i 
null, det mener styret må endres på og kiosken må gå i pluss for å forsvare både utgiften og arbeidet.  
På grunnlag av disse faktorene er ikke budsjettet godkjent og sendes tilbake til komiteen for 
utbedring.  
Komiteen ønsker at styret skal bestille flybilletter til dommerne, noe styret vil være behjelpelig med, 



forutsatt at alle opplysninger må være tilsendt på e-post på forhånd.  
Styret ønsker å avtale et møte med utstillingskomiteen på nyåret for en statusoppdatering.  
 
Innhandling til arrangement.  
En innkjøpsansvarlig pr. komité, det handles på Coop da klubben har konto der, innkjøpsansvarlig må 
skrive under og levere kvittering til kasserer.  
 
Sponsorer: 
Når det planlegges å forespørre slik som banker og forsikringsselskaper om 
sponsormidler/pengegaver nå komiteene sjekke med styret først slik at det ikke blir konflikt med evt. 
tidligere avtaler.   
 
Årshjul. – Komiteene ønsker at det blir ordnet et årshjul hvor arrangement og kurs kan legges inn for 
en bedre oversikt og lettere planlegging av framtidige aktiviteter.  
 
 

 
Sak 09/23: Dugnad 

Det påbegynte arbeidet med belysning rundt/på banen på Møst vil fortsette utover vinteren.   
 
 

Sak 06/23: Eventuellt 

Det fortsetter å være mye negativitet inne på facebookgruppen «Vi som har hund i Kristiansund.». 

Styret ser seg derfor nødt til å sette på innleggsgodkjenning på gruppen. Dette vil det bli opplyst om 

på et festet innlegg inne i gruppen.  

 


